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Căderea Atlantidei şi influenţa sa asupra realităţii noastre prezente 

Sunt mai puţin de 13.000 de ani de când s-a petrecut ceva foarte dramatic în istoria planetei noastre şi suntem 

pe punctul de a explora aceasta în detaliu, deoarece ceea ce s-a întâmplat în trecut influenţează fiecare aspect al 

vieţii noastre de acum. Tot ceea ce experimentăm în viaţa noastră de zi cu zi, inclusiv tehnologiile pe care le 

utilizăm, războaiele pe care le provocăm, hrana pe care o consumăm, până şi modul în care ne percepem 

existenţa, rezultă direct din evenimentele care s-au petrecut spre finele perioadei atlante. Consecinţele acestor 

evenimente străvechi au schimbat total modul în care trăim şi interpretăm realitatea. Totul este intim legat! 

Există o singură Realitate şi un singur Dumnezeu, dar sunt multe, multe căi prin care această Realitate unică 

poate fi interpretată. De fapt, numărul de căi prin care poate fi interpretată Realitatea este infinit. Există un 

anumit tip de realităţi pe care oamenii s-au înţeles să le numească niveluri de conştiinţă. Pentru raţiuni asupra 

cărora vom reveni mai târziu, există anumite realităţi asupra cărora sunt focalizate un număr mare de fiinţe, 

inclusiv cea pe care tu şi eu o experimentăm chiar acum. 

Cândva noi trăiam pe Pământ la un nivel de conştiinţă foarte înalt, care era foarte departe faţă de ceea ce ne -am 

putea imagina acum. Cu greu am putea înţelege cum am fost cândva, deoarece eram complet diferiţi. Din 

cauza unor evenimente petrecute acum 13.000 până la 16.000 de ani în urmă, umanitatea a căzut de la un nivel 

foarte înalt de conştiinţă spre dimensiuni din ce în ce mai dense, până când a ajuns pe nivelul la care ne aflăm 

acum, numit a treia dimensiune a planetei Pământ, lumea modernă de azi. Se  poate spune că am avut o cădere 

necontrolată pe spirala nivelurilor de conştiinţă până la stadiul actual. Nu am avut nicio posibilitate de control, 

asemănător căderii din spaţiu a unui obiect fizic spre Pământ. Când am ajuns aici, în a treia dimensiune, au 

apărut unele schimbări bine precizate atât la nivel fiziologic, cât şi în modul de funcţionare în această Realitate. 

Schimbarea cea mai importantă a fost în felul în care respirăm prana, cuvânt hindus care înseamnă forţa vieţii, 

energia acestui Univers. Prana este mai importantă pentru supravieţuirea noastră decât aerul pe care -l respirăm, 

apa pe care-o bem, hrana pe care o consumăm sau oricare din celelalte substanţe, iar maniera în care noi 

absorbim această energie în corpurile noastre influenţează radical percepţia noastră despre Realitate. 

În perioada Atlantidei şi chiar înainte, modul de a respira prana era în strânsă legătură cu câmpul de energie 

electromagnetică ce înconjura corpul nostru. Toate câmpurile noastre energetice au forme geometrice, iar 

pentru a ne face o idee trebuie să ne imaginăm Steaua lui David în trei dimensiuni. Vârful de sus al tetraedrului 

se află la o distanţă de o lungime de braţ deasupra capului, iar vârful de jos al tetraedrului depăşeşte tot cu o 

lungime de braţ tălpile picioarelor. Aceste două vârfuri sunt conectate între ele printr-un tub energetic care 

traversează centrii energetici principali ai corpului, care se numesc chakre. Pentru corpul vostru acest tub de 

lumină are un diametru egal cu cercul pe care îl obţineţi atunci când uniţi degetul mare cu cel mijlociu. 

Seamănă cu un tub de sticlă fluorescent, doar că extremităţile sale au o structură cristalină care intră în cele 

două vârfuri ale stelei tetraedrice. 

Înainte de căderea Atlantidei, noi eram obişnuiţi să absorbim prana simultan, prin cele două extremităţi ale 

tubului, iar cele două raze pranice se întâlneau într-una din chakre. Un aspect important al acestei ştiinţe 

străvechi, care încă este studiată în tot Universul, este locul şi modul în care cele două raze se întâlneau în 

interiorul corpului. Un alt centru de importanţă majoră în corpul uman este glanda pineală care se găseşte în 

centrul capului. Această glandă are foarte mare importanţă pentru conştiinţa noastră. La origini ea era de 

mărimea unei mingi de ping-pong, dar a degenerat cu timpul şi astăzi este de mărimea unui bob de mazăre, 

deoarece de foarte mult timp am uitat cum să o folosim, iar dacă nu e folosită ea se atrofiază. Energia pranică 

curgea în mod obişnuit prin centrul glandei pineale. Jacob Liberman, autorul cărţi „Lumina, medicina 

viitorului”, este de părere că această glandă seamănă cu un ochi şi într-un fel chiar este un glob ocular. Aceasta 

este rotundă şi are o deschizătură la una din extremităţi, iar în această deschizătură se află o lentilă care 



focalizează lumina. Are receptori de culoare în interior. Câmpul vizual al glandei pineale, cu toate că nu a fost 

determinat ştiinţific, pare să fie dirijat în sus, spre cer. Ca şi ochii noştri, al căror câmp vizual este de până la 

90° faţă de direcţia privirii, glanda pineală poate să „vadă” un câmp de 90° deschidere. Aşa cum noi nu putem 

vedea spre partea posterioară a capului nostru, glanda pineală nu poate să „vadă” în jos, spre Pământ.  

În interiorul glandei pineale, chiar dacă acum are o dimensiune doar cât un bob de mazăre, sunt ţinute toate 

geometriile sacre şi toată puterea de a înţelege maniera în care a fost creată Realitatea. Este acolo, pentru 

fiecare. Dar noi nu mai avem acces la aceste înţelegeri pentru că am pierdut amintirile în timpul Căderii şi făr ă 

amintirile noastre am început să respirăm diferit. În loc să continuăm să absorbim prana prin glanda pineală şi 

să o facem să circule de sus în jos şi de jos în sus prin tubul energetic central, noi am început să respirăm pe 

nas şi pe gură. Rezultatul a fost că prana a început să ocolească glanda pineală, ceea ce a făcut ca noi să vedem 

lucrurile cu totul altfel, cu o interpretare diferită a Realităţii Unice în bine şi rău, numită conştiinţă polarizată. 

Din pricina acestei polarizări a conştiinţei am ajuns să gândim că: suntem în interiorul unui corp şi privim în 

afară cu sentimentul că suntem fiinţe separate de tot şi de toate. Aceasta este iluzie pură. Se simte ca şi cum ar 

fi real, dar nu este nimic adevărat în aceste percepţii. 

De exemplu, nu există niciun rău, orice s-ar întâmpla, căci Dumnezeu are creaţia sub control. Dar dintr-un 

anumit punct de vedere, cel al polarităţii, privind planeta şi cum evoluează ea, noi nu ar fi trebuit să cădem. Pe 

o curbă firească de evoluţie noi nu ar trebui să fim aici. S-a întâmplat ceva cu noi, ceva ce nu ar fi trebuit să se 

întâmple! Noi am trecut printr-o mutaţie; puteţi spune despre cromozomii noştri că s-au dezorganizat. Astfel 

Pământul a rămas în stadiul de alertă timp de 13.000 de ani şi multe fiinţe şi nivele de conştiinţă au lucrat 

împreună pentru a descoperi ce se putea face pentru a fi aduşi acolo unde eram înainte. Din această cădere 

„accidentală” a nivelului de conştiinţă şi din efortul de a fi aduşi înapoi a rezultat, în mod neaşteptat şi uimitor, 

ceva cu adevărat bun. Entităţile provenind din toate părţile Universului care au încearcat să ne ajute cu această 

problemă au iniţiat diferite experimente cu scopul de a ne ajuta, unele legale iar altele mai puţin. Unul dintre 

aceste experimente a produs un scenariu la care nimeni nu s-a gândit că ar putea ca într-o zi să devină realitate, 

cu excepţia unei personalitaţi aparţinând unei civilizaţii dintr-un trecut îndepărtat. 

 


